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1

En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de
diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
MARÍTIM DEL DIA 2 DE JULIOL DE 2018

En el Centre Municipal de Serveis Socials de Trafalgar, carrer Trafalgar, 34, a les 19:00
hores del dia 02 de juliol de 2018, davall la Presidència de la Sra. Gloria Tello Company, es va
reunir en sessiò ordinaria, el Consell de Districte de Maritim, amb l’assistència dels components
del mateix, pel Grup Compromis, el Sr. Vicent Villanueva Ballester , el Sr. Alexandre Crespo i
Durà i el Sr. D. Juan Pedro Delgado Pino, pel Grup Socialista, la Sra Concepción Carsí Chulvi i
el Sr. Pablo Ruiz López, pel Grup València en Comú, el Sr. Salvador Matías Ramos, pel Grup
Popular, la Sra. Mª.Carmen Heras Muñoz, la Sra. Yolanda Iranzo Liñana i el Sr. Juan Pedro
Gómez Cerón, i pel Grup Ciutadans, el Sr. Marcos Serna Escalva i el Sr. José María Valero
Cuenca, actuant com a Secretaria la Sra. Teresa Hernández Briones.

Disculpa la seua assistència SRA. Sandra Gómez López (Vicepresidenta).

Oberta la sessiò per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'ordre del dia
i s'adopten els següents acords.
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1 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació, si es el cas, de l' Acta de la sessió anterior, celebrada el día 7 de maig de
2018.

S’aprova el acta per unanimitat.

2 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
Informe de Presidència

Convocatòria DecidimVLC 2018

“Primer moltes gràcies a les persones que han participat en el grup de treball de la Junta
Municipal per debatre i fer propostes des del grup.

Tenim un total de 540 projectes per a tots els districtes de la ciutat molt diversos que
mostren com la ciutadania aposta per:

- Propostes que respecten el medi ambient, amb més parcs i horts urbans.

- Propostes que busquen reapropiar-se de l'espai públic des del col·lectiu

- Propostes que aposten per més zones verdes.

- Propostes de zones esportives en els districtes que siguen espais de trobada entre la nostra
joventut.

- Proposades que continuen apostant per la mobilitat sostenible i la sostenibilitat.

S’han presentat als districtes d’aquesta JMD un total de 50 projectes.

Algiros: 8

Camins al grau: 21

Poblats Marítims: 21

D’ells, s'han consensuat i prioritzat per part del grup de treball de la Junta Municipal
aquests projectes:

Algiros: 4

- Modificació d'altures de voreres en Carrer L'Alger

- Col·locació de bol·lards desmuntables en Doctor Modest Cogollos

- Espai de magatzematge col·lectiu
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- Instal·lació de seients en Carrer Pere de València

Camins al grau: 7

- Il·luminació antiviolació en C/Menorca

- Construcció Parc en els voltants del col·legi 103

- Creació d'espais s'ombra sobre l'estació de metro Aiora

- Construcció jardí municipal en C/Setaigües, Rodrigo Pertegás i Illes Canàries.

- Urbanitzar i connectar carrer Ibiza amb avinguda de Frrancia

- Adequació del parc calles Borriol- Els lleons amb jocs inclusius

- Reurbanització del carrer Ramiro de Maeztu

Poblats Marítims: 5

- Remodelació Plaça Cronista Fco Momblanch i Libertador Simón Bolivar

- Millor de l'accessibilitat de plaça del S. Crist de Natzaret i el seu entorn

- Arregle i condicionament de l'edifici Pati Marazul

- Instal·lació semàfors de control velocitat Calle Isabel Villena i Eugenia vinyes

- Atletisme: Dotació mòdul d'atletisme (Cabanyal-Canyameral)

A banda, s'han presentat, :per part de la ciutadania un total de

Algiros: 4

- Reforma Calle José María Haro

- Reurbanització i pacificació de l'entorn del CEIP Vicent Gaos (Barri Sant Josep)

- Fer una plaça entre C/Campoamor, Xalns i Josep D'Orga.

- Renovació zona infantil C/Beatriu Tortosa

Camins al grau: 14

-Carril bici per al carrer Serreria (dues vegades presentat)

-Eliminació del perillós coll de botella en vorera del carrer Aben al-Abbar

-Reurbanitzar Remiro de Maetzu, fent doble sentit i crear un carril bici
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-Renovació del dipòsit de gas lebón

-Asfaltat camine grau profund, darrere del col·legi públic el Grau i IES Balears

-Hort urbà

-Llums i il·luminació Nova Pintor Maella

-Remodelació parc C/Astúries C/Andreu Mosso

-Zona de socialització canina C/Vte Beltran Grimal, Pere II el Cerimoniós

-Centre de salut (Av. França)

-Adequació accés Nou CEIP 103

-Senyalització Carrer D'Eivissa i creació d'un carril bici amb Av. Dels Balears.

-Zona d'aparcament de motos en Carrer Rius Escalona

Poblats Marítims: 16

-Remodelació integral del parc Eivissa (El Grau)

-Ruta pel patrimoni industrial del Grau

-Personalitzar la zona mercat del cabanyal

-Rehabilitar i canviar el recorregut del carril bici Passege Marítim.

-Aparcaments en Doctor Lluch.

-Del riu al mar: connectar el carril bici fins al final del ric

-Reurbanització enjardinament zona Port 4

-Millorar la qualitat de l'aigua de les platges

-Platja ca en la platja de la Malvarrosa

-Construir un centre d'atenció primerenca en la Creu del Grau

-Reduir o substituir els passos de vianants del marítim per uns més accessibles 

-Estudi tècnic per a la creació d'una biblioteca en la Malvarrosa

-Piscina en la zona de la Malvarrosa

-Habilitar zona descarrega i contenidores en el mercat del Cabanyal
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-Urbanització de la Plaça Moreno Eiximeno

-Espai de socialització per a gossos al Carrer Font podrida

Ara, és el moment de donar suport als projectes perquè passen a la següent fase, a l'estudi
dels serveis tècnics. Són 30 suports per als projectes dels districtes de la ciutat i 15 per als
projectes dels pobles.

Podeu anar a rebre informació o suport per a participar  en les  Juntes Municipals i als
Centres Municipals de Joventut. Aquesta . Cadafase per a donar suport acabarà el 5 de Juliol
persona tindrà 5 suports i pot canviar-los fins al últim dia.

Després de l'estudi dels equips tècnics, les propostes que siguen viables passaran a la fase
de votació final, que serà del 15 al 30 de Setembre.

 

Reglament de participació

En aquest moment des de la Regidoria de Participació estan realitzant l'esborrany del futur
reglament de participació i la modificació del reglament orgànic de l'administració en els
articulats que regulen les Juntes Municipals de Districte. Aquest reglament  té  com a base el
model de participació, que va ser el resultat d'un procés de participació ciutadana.

S'ha realitzat la primera consulta pública i es finalitzarà la redacció de l'esborrany en tornar
de l'estiu. Després es donarà a conéixer a la ciutadania per fer les propostes oportunes.

 

Subvencions de participació

Com us vàrem informar, el passat mes de març és varen aprovar les convocatòries per a
subvencions destinades a entitats ciutadanes per al desenvolupament de projectes de participació
ciutadana dirigides al foment de l'associacionisme. La quantitat de 215.000 euros, s'ha distribuït
entre les 7 Juntes Municipals de Districte de la següent forma:

Junta Municipal de Ciutat Vella 19.000,00 €

Junta Municipal d’Abastos 26.700,00 €

Junta Municipal de Russafa 38.400,00 €

Junta Municipal de Patraix 26.000,00 €

Junta Municipal de Trànsits 44.000,00 €

Junta Municipal de Marítim 41.400,00 €

Junta Municipal d’Exposició 19.500,00 €
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En aquests moments no pot determinar-se la quantia definitiva assignada en concepte de
subvenció a cada entitat, ja que conforme a les bases de la convocatòria, es constituirà una
Comissió Tècnica de Valoració en cadascuna de les Juntes Municipals de Districte que avaluarà
els projectes que es presenten en la seua demarcació territorial. Aquesta comissió es reunirà a
partir de la setmana del 2 de Juliol.

Després de la valoració de les sol·licituds admeses, s'elaborarà una proposta de resolució
en la qual es concretarà el resultat d’aquesta, tenint en compte els criteris de concessió i les
disponibilitats pressupostàries. En l'informe es relacionarà les entitats sol·licitants, la puntuació
obtinguda, les actuacions a subvencionar i la quantia de la subvenció a concedir. Els acords de
concessió de subvencions es trobaran disponibles en la web municipal.

Els projectes que hem rebut en aquesta junta municipal són:
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D A T A  D E
PRESENTACIÓ Nº INSTANCIA NOM ENTITAT L Í N I A

ACTUACIÓ PRESUPOST

08/05/2018 I 00118 2018 0019379 01 - TALLER DE INDEPENDENCIA 1 1.500,00 €

02/05/2018 I 00118 2018 0018046 02 - ASOC DE VOLUNTARIOS ACOGIMIENTO FAMILIAR
(AVAF) 2 2.500,00 €

08/05/2018 I 00118 2018 0019289 03 - LABORATORIO AD-LAB 1 2.500,00 €

03/05/2018 I 00118 2018 0018420 04 - ALANNA 2 9.756,20 €

07/05/2018 I 00105 2018 002971 05 - AVV VILANOVA DEL GRAU 2 2.500,00 €

10/05/2018 I 00105 2018 003360 06 - ACVEM 1 2.500,00 €

10/05/2018 I 00113 2018 015602 07-ASOCIACIÓN AMIGOS DE LA NAU GRAN 2 2.500,00 €

10/05/2018 I 00118 2018 0020031 08-AVV NATZARET 1 2.500,00 €

10/05/2018 I 00118 2018 0020061 09-ASOCICACION PARA LA PROYECCION E IGUALDAD
MINORIAS Y COLECTIVOS DESFAVORECIDOS 1 6.750,00 €

12/05/2018 I00118 2018 0020517 10-ARTE PRO ENTENDIMIENTO CULT CIRCO VALENCIA 2 7.500,00 €

13/05/2018 I 00118 2018 0020565 11-ASOCIACIÓN BRUFOL 2 2.000,00 €

13/05/2018 I 00118 2018 0020564 12-COL.LECTIU LAMBDA 1 2.500,00 €

14/05/2018 I 00105 2018 003519 13-AFRO VALENCIANS
 

2.500,00 €

13/05/2018 I 00118 2018 0020584 14-ASOC. ESPAI OBERT EL MARÍTIM 2 565,00 €

11/05/2018 I 00118 2018 0020368 15-ASOCIACIO DE DONES L'ORONETA BLANCA 2 2.500,00 €

11/05/2018 I 00118 2018 0020359 16-ALBA, ASOCIACIÓN PARA LA AYUDA A PERSONAS CON
ALBINISMO 1 2.500,00 €

11/05/2018 I 00105 2018 003495 17-ASOCIACION JUNTOS CONTRA EL PARKINSON 2 2.195,00 €

11/05/2018 I 00105 2018 003416 18-AVV CABANYAL-CANYAMELAR 2 6.500,00 €

10/05/2018 I 00118 2018 0020193 19-ARCA DE NOE 1 2.500,00 €

11/05/2018 I 00118 2018 0020295 20-ASOCIACION SORDOS 2000 VALENCIA 1 1.300,00 €

11/05/2018 I 00118 2018 0020214 21-ASOCIACIÓN DE AFECTADOS DE ICTUS DE LA
COMUNIDAD VALENCIANA 1 2.500,00 €

       
68.066,20 €

 Intervencions veïnals: 
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És important que quan la ciutadania fa una pregunta per al consell de districte, determine
bé la pregunta que es vol fer per facilitar la resposta al servei corresponent, indicant clarament la
pregunta que es vol fer, especificant si es refereix a un lloc determinant, indicant-ho bé”.

 

La Presidenta informa sobre el projecte que està tramitant de “Cultura als barris” que
començarà després de l'estiu. És un projecte que naix com a conseqüència de la falta
d'instal·lacions culturals en la ciutat. Atès que la cultura és un dret, cal acostar-ho a la ciutadania
el que a València, aprofitant el bon temps, pot fer-se en carrers i places. Es prioritzaran els barris
perifèrics. En l'àmbit de Marítim, vindrà a 6 barris.

3 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
Informe dels Grups de Treball

1º Grup de Cultura: el vocal responsable del grup, D. Juan Pedro Delgado Pino enumera
les activitats que van a realitzar-se pròximament i que són el 3º Festival del Circ Voramar a
l'octubre, el 24º Festival de Bandes de Música que se celebrarà al novembre i el Concurs de
Contes que tindrà lloc al desembre.

D'altra banda, es va a realitzar una exposició de fotografies del Marítim. Convida al públic
assistent a aportar fotografies fent-les arribar a la Junta de Marítim. Se celebrarà possiblement en
l'Ateneu Marítim. La idea és recuperar la memòria del districte.

2º Grup d'Urbanisme: la vocal responsable adona de les reunions celebrades en el marc de
DecidimVLC.

La primera reunió del grup va tenir lloc el dia 31 de maig de 2018 amb l'objecte de
presentar i valorar les propostes d'inversions per districtes.

El repartiment econòmic per als Districtes de l'àmbit territorial de la Junta Municipal del
Marítim és el següent:

Districte 11 – Poblats Marítims: 470.749,00 €.

Districte 12 - Camíns al Grau: 475.699,00 €.

Districte 13 – Algirós: 383.752,00 €.

Es divideixen les persones assistents en grups segons districtes i es comenten els projectes
que presenten els col·lectius de cada barri.

Els projectes proposats són els següents:

Districte 11 - Poblats Marítims: el grup s'integra per 15 persones estant representades les
associacions Assoc. Veïns i Veïnes de Natzaret, ASOC.VV. Cabanyal Canyamelar, Assoc. Veïns
i Veïnes de la Malva, Associació Pavimar, Assoc. Veïns el Grau, Associació Juvenil del Centre
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de Joventut de Natzaret, Plataforma del Bloc Portuaris, Societat esportiva Poblats Marítim, i
participants a títol individual. 

Propostes presentades

Barri de Natzaret: 

- Arranjament de l'edifici “Mar Azul” (centre de joventut): connexió wifi i ordinadors per
als usuaris, condicionar el saló d'actes i patis exteriors per al seu ús.

- Arregle plaça del Santíssim Crist de Natzaret: eliminar graons i arestes dels fanals
(ambdues coses són perilloses per als veïns).

- Fer pistes polivalents (básquet, hándbol…) tant en pati de l'edifici Mar Azul com en un
parc pròxim. 

Barri del Grau:

- Continuar el carrer Toneleros cap a l'Av de França.

- Revertir l'ús social de les Naus que anteriorment tenia més usuaris.

- Donar un ús per als veïns a les noves naus que s'estan rehabilitant (esportiu, …)

- Ambulatori per a la zona (tot i que s'explica que no és una competència municipal).

- Eliminar les barreres arquitectòniques del carrer Eivissa i arreglar el parc que està
deteriorat.

-Arreglar la cantonada de c/ Francisco Cubells amb Vicente Brull i següents perquè
s'inunden quan plou. 

Barri Cabanyal-Canyamelar

-Pistes d'Atletisme, en algun solar del barri (es proposa de la c/ Marcos Sopena -plaça de la
duana) perquè es puga entrenar, ja que els xiquets/as i joves que entrenen l'han de fer en el
passeig marítim, on hi ha molta gent passejant.

-Asfaltat dels carrers que envolten als Bloc Portuaris, i es proposa un carrer d'accés des de
c/ Doctor Lluch.

-Piscina Coberta

-Prolongació línia 81 d'autobús des d'estació de Cabanyal al mar per avd Mediterrani
perquè els veïns tinguen accés a l'hospital clínic.

-Instal·lació de plaques solars en el passeig marítim amb connexió d'energia elèctrica no
contaminant, per al mercat que s'instal·la en el passeig.
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-Substitució contenidors de brossa.

-Semàfor limitació de velocitat o guals en c/ Isabel de Villena

-Baños públics en el passeig Marítim

-Bancs perquè puguen asseure's la persones majors en avd Mediterrani, Eugenia Viñes.
-Arranjament de la rotonda en Avd Mediterrani amb Eugenia Viñes

-Al peatonalizar carrers i ampliar voreres falten places d'aparcaments, veure solucions.
-Carril bici serradora des d'avd Port a estació Cabanyal

Barri de Malvarrosa

-Creació d'una Biblioteca i Centre cívic: punt de lectura i wiffi per a ús ciutadà.

-Urbanització places Hugo Zárate i Músic Eximeno

-Remodelació plaça Cronista Francisco Momblanch i Libertador Simón Bolivar.

-Parc de Socialització per a gossos.

-Carril bici transversal per a unir les tres estacions Valenbici en Malvarrosa i passeig
marítim amb c/ Gran canària., Serradora ( c/ Luis Peixó, c/ Marí Blas de Lezo).

-Remodelació passe de zebra del carrer sant Rafael

Districte 12 – Camins al Grau: el grup s'integra per 12 persones estant representades les
associacions AAVV Vilanova del Grau, AAVV Marítim-Aiora, Comunitat de veïnes i veïns
Penya-Roja i persones a títol individual

Propostes presentades

Penya-Roja

-Zona recreativa, jardí Penya-Roja

-Construcció d'un parc en els voltants del col·legi 103

-Construcció/ adequació del jardí c/ Juan Alfonso Gil Albors (al costat d'hotel Acteón)

Vilanova Grau Baleares Grau.

-Adequació del parc c/ Borriols-Lleons, amb jocs inclusius

-Construcció parc en c/ Illes Canàries-Setaigües-Rodrigo Pertegas.

-Il·luminació c/ Menorca
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-Urbanitzar i connectar carrer Eivissa amb Avda de França

-Adequació en la normativa de les rampes de la c/ Eivissa i c/ Menorca 

Aiora.

-Generar ombres (amb maceteros o pèrgoles) en zona estació metre Aiora

-Urbanització calle Fue

-Reurbanització del carrer Ramiro de Maeztu

-Correcció de la inclinació de carril bici en carrer Guillen Anglesola 

Albors.

(No han assistit a la reunió per falta d'informació i han enviat les propostes per correu)

-Eliminació del coll botella en el carrer Aben Al-Abbar amb la reculada del clos del xalet.

-Clos del Xalet no previst en la seua rehabilitació. 

Districte 13 –Algirós 

Assistència d'un veí de l'associació cultural Algirós i enviament per correu de la seua
proposta l'Associació Veïns/as l'Amistat que no pot assistir.

-Parc c/ Ramón de Campoamor amb c/ yecla, posar aparells d'exercici per a majors i
arregla les instal·lacions infantils on puguen jugar xiquets/as de tres anys.

-Instal·lació de sensors i bolardos desmuntables en les per als vianants Modest Cogollos, c/
Pedro Juan Núñez i Joan Senent Anaya.

-Zona d'atletisme

 

Conclusions/Acords aconseguits

Es demana que envien per correu les propostes més elaborades perquè es puguen debatre i
prioritzar en la pròxima reunió. Recordant que l'últim dia per a pujar-les a la plataforma és el 21
de juny, ja que el calendari i fases dels pressupostos participatius d'inversions, és el següent:

1.-del 7 de juny al 21 de juny 2018.-presentació de propostes de projectes d'inversió

2.-del 22 de juny al 5 de juliol.- Suport ciutadà a les propostes d'inversió (aquells que
necessiten els 30 suports)
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3.-del 6 de juliol al 14 de setembre.- estudi de viabilitat de les propostes per part de
l'Ajuntament

4.-del 15 de setembre al 30 de setembre.-Votació ciutadana

Es decideix realitzar la pròxima reunió del grup de treball d'urbanisme i inversions en
barris el dia 13 de juny de 2018, a les 18 hores en l'edifici Concejalia de Joventut, situat en C/
Ramón de Campoamor, 91 (cantonada amb c/ Crevillent, de la ciutat de València

La segona reunió es va celebrar el dia 13 de juny de 2018 amb l'objectiu de consensuar, de
totes les actuacions proposades en l'anterior reunió, les 7 propostes per districte que han de pujar
a la plataforma.

S'informa als assistents de les fases del procés així com de les dates de cadascuna d'elles i
els requisits per a presentar les propostes.

Els assistents es divideixen en tres grups, un per districte, per a debatre i consensuar les
propostes, eliminant-se aquelles que no tenen cabuda d'acord amb les Bases de DecidimVLC per
tractar-se de grans projectes, correspondre a altres administracions, …

Projectes consensuats pel DISTRICTE 11- Poblats Maritims: 470.749 Euros 

Grup de 15 persones, en el qual estaven representades les següents Associacions: Assoc.
Veïns i Veïnes de Natzaret, ASOC.VV. Cabanyal Canyamelar, Assoc. Veïns i Veïnes de la
Malva, Associació Pavimar, Assoc. Veïns el Grau, Associació Juvenil del Centre de Joventut de
Natzaret, Plataforma del Bloc Portuaris, Societat esportiva Poblats Marítim, i participants a títol
individual.

1-Arranjament del edifici “MarAzul” (centre de joventut per als usuaris, condicionar
el saló d’ actes i patis exteriors per al seu ús.

(NAZARET).

2-Millora de l’ accessibilitat en la plaça del Stmo Cristo de Nazaret i el seu entorn.

(NAZARET) VLC- 2018-2131.

3-Eliminar les barreres arquitectòniques del carrer i arreglar el parc del carrer
Eivissa. (GRAU)

4-Àrea d’ Atletisme, anell de 2m. (es proposa el c/ Marcos Sopena –plaça de la duana)
(CABANYAL-CANYAMELAR)

5-Semàfor limitació de velocitat i guals en c/ Eugenia Viñes i c/ Isabel de Villena

(CABANYAL-CANYAMELAR)  
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6-Urbanizatció places Hugo Zárate y MúsicoEximeno (MALVARROSA)

7-Remodelació plaça Cronista Francisco Momblanch i Libertador Simón Bolivar 
(MALVARROSA)

 

Projectes consensuas pel Districte 12- CAMINS AL GRAO : 475.699 Euros 

Grup de 8 persones, representades les següents Associacions: Asoc Veïns/as Vilanova del
Grau, Assoc. Veïns/as Balears Grau, A.Veïns/as Marítim Aiora, Comunitat de Veïns/as
Penya-Roja i persones a títol individual. 

1-Adecuació del parc C/ Borriols- Leones- amb jocs inclusius. ( AIORA )

2-Construcció parc en C/ Illes Canaries –Siete Aguas y Rodrigo Pertegas ( 
VILANOVA GRAO –BALEARES GRAO )  

3-Iluminació C/ Menorca. ( VILANOVA GRAO –BALEARES GRAO ) 

4-Construcció d’ un parc en els voltants del col·legi (PENYA - ROJA )103 

5-Urbanitzar i connectar el carrer Eivissa amb Avd. Francia (VILANOVA GRAO 
–BALEARES GRAO ) 

6- Generar ombres (amb maceteros o pèrgoles ) en zona estació metre d'Aiora i
 AYORA )carrer Ulisses. (

7-Reurbanització del carrer Ramiro de Maeztu. ( AIORA ) 

Sobre les 19:20 hores arriba el veí, representant de l'Associació VEÏNS ALBORS. Els
veïns del seu Districte (Camins al Grau) ja havien acabat la reunió i s'havien anat a casa. Ells
tenien la proposta d'eliminar tanca del Xalet d'ABEN A l'ABBAR, la qual ja l'havien pujat a la
pàgina web. Se'ls comunica que el seu Districte, ja tenien consensuades els seus 7 propostes de
projecte i que aqueixa reunió s'havia acabat, per la qual cosa ja no es podia proposar amb el
suport del Grup de Treball del Districte. Però com ja estava pujada a la plataforma solament
necessitarien 30 suports per part dels veïns/as.

 

Projecctes consensuats pel Districte 13- ALGIRÓS : 383.752 Euros. 

Grup de 9 personas, representades las següents Associacions: Asoc Veïns i Veïnes la
Amistat, Asoc. Cultural Algiros, Associació cultural El Cedro, Associació juvenil Algiros -Cedro
i persones a títol individual. 

1-Zona d’ atletisme.
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2-Local per a un banc d'aliments. (se li ha comentat que no és per a decidim VLc, i se li
ha remès a patrimoni, però insisteixen a pujar-ho)  

3-Instal·lació de sensors i bolardos desmuntables en els carrers per als vianants
Modesto Cogollo, Pedro Juan Núñez i Joan Senent Anaya.

4-Posar bancs en carrer Pedro de Valencia

5-Rebaixar l'altura de les vorades de les voreres en C/ Explorador Andrés, C/ Músico
Giner C/ L’Alguer.

4 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
Intervencions veïnals

1.- AAVV NATZARET:

1ª Sobre la nueva terminal de cruceros.

Ante el anuncio de la instalación de una nueva terminal de cruceros en las instalaciones de
la antigua Unión Naval de Levante junto al muelle del Turia, solicitamos al Ayuntamiento
información sobre posibles afecciones, así como participación en la toma de decisiones que
afectan a la ciudadanía.

En cuanto a los posibles impactos:

1 Movilidad. Concentración de transporte entre el sur y el norte del puerto con la carga y
descarga de cruceros y ferrys en un mismo punto, por donde también circulan mercancías
peligrosas. Turistificación de las lineas 4 y 95 de la EMT, ya padecemos retrasos y autobuses
llenos cada vez que llegan cruceros.

2 Posible aumento de la contaminación atmosférica, acústica y lumínica junto al núcleo
urbano de Natzaret, Grau y Canyamelar. A valorar también el impacto paisajístico de las
terminales de contenedores en la ampliación norte que serán visibles desde las playas urbanas del
Cabanyal y Malvarrosa.

3 Conflicto de usos: la Avv de Natzaret solicita, en las alegaciones presentadas el pasado 5
de Marzo al Plan Especial de Natzaret Este, que ese suelo se destine a la futura ampliación del
Parque de Desembocadura y recuperar la salida al mar del cauce histórico del río Turia. ¿Es
posible compatibilizar las reivindicaciones vecinales con la terminal de cruceros?

4 ¿Se destinara alguna de las naves de la UNL a Museo de los Astilleros?

2ª Sobre alcorques en calle Sech.

En el anterior pleno respecto a la falta de cuatro alcorques en la calle el Sech  la concejalia
de Medio Ambiente y Cambio Climático nos contestó lo siguiente:
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"En aquest tram del carrer del Sec   no hi ha escocells en les voreres en haver-hi un
estrenyiment d´aquesta; quan es va reatlizar el pla de voreres amb bon criteri no es van projectar
escocells".

El tramo de la C/ El Sech sin alcorques tiene 4 metros de ancho. Y la acera de la c/ Castell
de Pop que hace esquina con la c/ El Sech tiene 3 metros y si tiene alcorques.

En consecuencia solicitamos que la concejalía rectifique su postura y haga los cuatro
alcorques que faltan al objeto que el vecindario de la calle pueda participar en la campaña "FES
TEU UN ESCOCELL".

3ª Sobre ampliación línea 95 EMT y el problema de la turistificación de las líneas.

Llega el verano, la EMT nos quita línea 23 que recorría todo el Paseo Marítimo y ahora
hay que hacer transbordo para llegar a la Malvarrosa.

Como se recordará en 1986 a pesar de nuestra protesta, perdimos la playa de Natzaret y la
Punta por la ampliación portuaria y la construcción de su acceso sur, liberando a los demás
barrios de Valencia del tráfico pesado a costa de sacrificar al litoral sur de la ciudad.

Nuestra AAVV consiguió un autobús para ir a la playa en verano. Este fue el origen de la
línea 23 para acercar la población del barrio a la playa del Cabanyal y Malvarrosa. Unos años
después la 23 alarga su recorrido para acercar a la playa a los otros barrios del sur de la ciudad.

El anterior gobierno municipal nos quitó el 30 y el 3 y nos puso el 95 que terminaba en la
primera rotonda del puerto. El nuevo gobierno incumplió su compromiso de devolver el 3 al
barrio, pero amplió el recorrido del 95 hasta el Paseo Neptuno junto al inicio de la playa y la
Marina.

Ahora nos quitan el 23 a Natzaret y a todos los barrios del sur sin consultar a las AAVV, y
al mismo tiempo aumentan las quejas por retrasos y saturación de autobuses por la
“turistificación” de la línea 4 y 95 cada vez que llega algún crucero y que se agravará con la
nueva terminal de cruceros.

Reclamamos un servicio para ir a toda la playa sin transbordos alargando el recorrido de la
95 y solución a la "turistificación" de las líneas 4 y 95.

4ª Sobre incendio en instalaciones en calle Manuel Andrés.

El pasado 19 de Junio se incendiaron unas instalaciones construidas a base de contenedores
en la c/ Manuel Andrés de Natzaret.

Solicitamos información sobre las causas.

Y hacemos las siguientes preguntas:

¿El propietario de dichas instalaciones es un particular, una institución o una entidad
bancaria?
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¿El Ayuntamiento de Valencia es el propietario del solar?

¿Los contenedores usados como vivienda o albergue tenían cédula de habitabilidad?

¿Quién/es se tienen que hacer cargo del derribo y vallado de la parcela, y en qué plazo de
tiempo?

¿Cuál es el uso de dicha parcela?

5ª Sobre el tranvía a Natzaret y Canyamelar.

En los presupuestos autonómicos de 2019 nuestra AAVV solicita incluir a Natzaret en la
primera fase de la ejecución de la Línea10 de Metrovalencia y también la conexión de nuestro
barrio con toda la red a través del Canyamelar.

Si finalmente no se completa este enlace la L10 quedará aislada y el Ayuntamiento tiene
que autorizar una ubicación concreta para los talleres y cocheras "provisionales".

¿Van a consultar a las AAVV antes de concretar su emplazamiento?

2.- AAVV GRAU-PORT:

1ª Sol·liciten, en primer lloc, mitjançant instància nº 00105-2018-4983, una zona de
sociabilización de gossos en el carrer Eivissa amb Juan Verdeguer ja que hi ha molt gos perillós i
els petitons no poden estar en el mateix lloc

2ª En segon lloc, mitjançant instància nº 00105-2018-4985, exposen el que segueix:

“1º En la última Junta de distrito, desde una Asociación vecina a nuestro barrio se protestó
por las molestias que le causaban una banda de música que daba sus clases al aire libre junto a
sus casas, con las consiguientes molestias para sus vecinos. Esta Junta resolvió rápidamente su
problema, los trasladó a nuestro barrio, como suelen hacer en otras ocasiones y asunto resuelto.
El Grao no se tiene en cuenta.

2º El Circuito de Fórmula 1, como todos sabemos, está totalmente abandonado y
desvalijado por los amigos de lo ajeno. Últimamente solo quedaban las farolas y todas las tapas
de alcantarillado, luz y comunicaciones, pero desde hace un tiempo también se están llevando
todo esto. Las farolas las tiran y se trocean y van desapareciendo, las tapas todos los días por las
mañanas hacen varios viajes con un carro de Mercadona, por lo que deduzco que la chatarrería
que la compra no estará muy lejos. De todo esto está informada la Policía Local pero según ellos
el circuito es un caso aparte, está en el limbo, pero el barrio y los receptores de lo robado sí que
existen y si hubiera más presencia policial todo esto no pasaría. Y no hay excusa de que faltan
medios, en otros barrios se ven a todas horas.

Por otra parte, siempre han vivido de dos a tres sin techo en él, sin ocasionar problemas
pero últimamente se está convirtiendo en un asentamiento de chabolas, y nos preocupa que esto
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vaya en aumento, pues los vecinos del barrio lo usamos para pasear, ya que es el único sitio libre
que nos queda y puede ocurrir algún accidente por la cantidad de agujeros que van dejando y por
discusiones con los nuevos visitantes.

3º El Grao es un barrio de València desde hace muchos años, no solamente es la Dársena y
los futuros proyectos y rascacielos que se quieren construir en él, cuidemos y demos servicios a
lo que tenemos y a sus vecinos que pagamos nuestros impuestos, y lo otro ya vendrá con el
tiempo, estamos cansados de grandes eventos que no han servido para nada y se está pensando en
repetir lo mismo. Todo son promesas futuras y mientras se tiene el barrio para todo tipo de
actividades molestas que no quieren en otra parte de la ciudad”.

Intervé a continuació una altra persona representant de l'AAVV Grau Port per a proposar
que en el seu barri, on no es fa gens, es fera alguna actuació cultural.

La Presidenta li explica que el barri té l'hándicap de tenir les Naus i els convida a participar
en el Grup de Treball de Cultura de la Junta.

A açò contesta un veí dient que el pressupost del grup és de 22.000 € i “Ya está todo el
pescado vendido”.

Gloria Tello entén que no es pot passar de 0 a 100 en poc temps.

Els emplaça a parlar amb María Oliver i explicar-li quins són les seues necessitats. Ha
d'eixir un concurs de locals que es comparteixen entre diferents usuaris.

Pren la paraula Albert Brandy per a reclamar la resposta a diverses preguntes formulades
en el Consell anterior (zona d'encallat d'embarcacions, passarel·les de fusta d'accés a la platja,
dunes del Cabanyal, casa abandonada a El Clot…).

3.- AAVV, AMICS I AMIGUES DE LA MALVA:

1ª Sobre els preus dels lloguers: Al llarg dels darrers mesos els preus dels lloguers de
vivendes s’han disparat a la Malva-Rosa, al igual que a tota la ciutat.

Aquesta situación es molt greu al nostre barri, donat que molts lloguers son de persones de
baix o moderat poder adquisitiu, i moltes families i persones treballadores corren el perill de que
no s’els renoven els lloguers actuals, i fins i tot que hagen d’anar-se’n del seu barri en contra de
la seua voluntat, i sense saber ben bé a on perquè aquesta pujada està sent generalitzada a tota la
ciutat, i més.

Volem saber si a curt terme l’Ajuntament de València te previst algún pla per a resoldre la
situació provocada pels lloguers d’apartaments turístics, i en que va a consistir aquest pla, en tal
de protegir els drets de les persones que viuen de lloguer i la forma de vida dels habitants
habituals del barri.

2ª Sobre el problema del rebrot de la droga: El barri de la Malva-Rosa es un barri molt
divers, en el que conviuen diverses clases socials, etnies, i cultures. Una convivència quasi
modélica.
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Però en aquest momento, l’ambient s’està enrairt degut a un rebrot del mercat clandestí de
la droga i a la proliferació de persones sense sostre, arrastrant les seues pertenences allà a on van,
o que deixant-les en dipòsit en bancs o fasanes, davant del disgust de les persones afectades.

Veiem el tema, no sols com una qüestió d’ordre públic, sinó també d’assitència social a les
persones que viuen al carrer, i de convivència amb el veïnat.

Demanem al Ajuntament una rápida i integral intervenció abans uqe esclate una altra con
la del 92.

3ª Sobre transformació dels descampats en places: En la compareixencia pública de varis
regidors/es i del Senyor Alcalde de l’Ajuntament de València, aixì com de la Vicepresidenta de
la Generalitat Valenciana, totes/tots membres del Grup Compromís, s’ens va informar, de entre
altes molts temes, de la intenció d’urbanitzar actuals descampats per a convertir-los en places,
com es el cas de la PlÇ Moreno Gans ara en ejecució, guanyada en els primers presupostos
participatius a proposta de la nostra de la nostra Associació Veïnal.

S’ens informa també de les dificultats que entranya la ejecució d’algunes d’elles degut
entre altres coses als diversos règims de propietat del sòl als que es veuen afectades.

Demanem información de les places que son urbanitzables, així com dels terminis que te
previstos l’Ajuntament per a ejecutar-ho. També demanem coneixer quins descampats no es
poden urbanitzar i si hi ha algún pla posibles per a ells.

4ª Sobre instalacions publiques provisionals: En la compareixencia abans esmentada, el Sr.
Alcalde ens reconegué la necessitat d’un centre social amb la biblioteca per al barri de la
Malva-rosa. En concret, la reivindicación nostra de la biblioteca es de fa més de 20 anys, com
ratificà una estudiant universitaria que demanà publicament la concessió d’aquest equipament per
al barri, reivindicació que ella recodaba des de que anava a pre-escolar.

El Sr. Alcalde se manifestà solidari de la nostra reivindicació del centre social amb
biblioteca, i ens informà de que estant fent gestions per poder dotar al barri d’estes instalación.

Confiem en la voluntad del Sr Alcalde i de la Presidenta de la J. de D. del Marítim, que
també ens ho ha manifestat, però demanen compartir provisionalment un espai públic en el barri
com a Centre Social amb BIBLIOTECA fins que se'ns puguen adjudicar unes instalacions
definitives.

4.- AAVV NATZARET UNIDO

Pregunta sobre canvi de senyalitzación vertical (I. 00105-2018-4941): “Habiendo
convertido la calle Mayor de Natzaret en zona treinta con dos badenes y siendo el pulmón de
entrada al barrio junto a la salida del barrio por Castell de Pop, solicitamos en el cruce Mayor con
Castell de Pop, se cambie la señalización vertical en STOP en vez de la que hay en Ceda el paso,
ya que es un cruce peligroso, donde nos hemos llevado varios sustos, el día 26 atropello de un
autobús de la EMT a un viandante”.

5.- ASSOCIACIÓ OTRAS KULTURAS.
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1.  

1.  
2.  
3.  

1ª Sobre el idioma del dispensador de turnos de la Junta del Distrito Marítimo:
Recientemente puse una reclamación en la Junta de Distrito porque el módulo avisador de turno,
solo tiene locución en catalán.

Se me contestó que había una ley de la Generalitat que decía que las comunicaciones con
la ciudadanía había que hacerlas preferentemente en valenciano.

La RAE atribuye a la palabra Preferente el siguiente significado: preferente

adj. Que tiene preferencia o superioridad sobre algo.

Y también dice que exclusivo, va es:

Del lat. escolástico exclusivus, y este del lat. exclusus, part. pas de excludere “excluir, e –
ivus-“ivo”.

adj. Que excluye o tiene fuerza y virtud para excluir.
adj. Único, solo, excluyendo a cualquier otro.
f. Privilegio o derecho en virtud del cual una persona o corporación puede hacer algo
prohibido a las demás.

Por tanto, si hay una ley que dice que tiene que usar preferentemente, no es lo mismo que
si dijese exclusivamente. Y como gobernar este Ayuntamiento es algo que han de hacer para
todos-as y no limitarse a hacer propaganda exclusivista, pues a los contribuyentes en general lo
que nos afecta no son los idiomas, pues esos son elementos de comunicación e integración no de
exclusión

Y lo mismo que me pareció bien que se impulsara una ley que garantizara que, en los
tiempos oscuros, las personas de habla valenciana pudieran ejercer su pleno derecho de
comunicarse con la Administración en su lengua, sin ningún tipo de discriminación. También
reivindico el derecho churro, y de inmigrantes, etc. a ser atendidos-as en el idioma castellano.

Por tanto solicito que se utilicen ambas lenguas en las pantallas indicadoras de turno.

Recordando además que las personas con poca visión solo pueden fiarse de su oído, y
algunas letras como la B y la V pueden originar confusiones y la pérdida del turno.

2ª Sobre el wifi en la playa: En la playa el wifi solo se puede captar en escasas y limitadas
zonas, tiene pésima calidad y muy poca velocidad.

Y no vengan con la excusa de que hace falta ser operadora porque la fundación guifi.net
les puede solucionar el papeleo.

3ª Sobre pintura de terrazas en el Marítimo: ¿Cuándo se van a pintar los límites de las
terrazas en el Marítimo, principalmente en la zona de playa?

¿Se van a controlar los excesos?

6.- VEÏNA CARRER TRAFALGAR 35.
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Mitjançant instància nº 00113-2018-20762, una veïna del carrer Trafalgar nº 35 exposa que
“el corral situado en el número 37, al lado de mi vivienda, se encuentra abandonado, con lo cual
está lleno de maleza, árboles y suciedad, con la consiguiente proliferación de ratas, insectos y
otras circunstancias que pueden afectar a la salud. He tenido que colocar una mosquitera en la
ventana de la cocina porque entraban ratas.

Solicito que se haga todo lo posible para limpiar y sanear dicho corral”.

7.- VEÍ BARRI ALBORS

Es refereix, al fet que la presentació de la proposta de retrocedir el clos del xalet d'Aben a
l'Abbar en DecidimVLC resolia el problema a l'Ajuntament i als veïns. I açò han fet perquè és de
seguretat pública.

8.- REPRESENTANT AAVV MARÍTIM-AIORA

Pregunta si la campanya d'esterilització d'aus es va a fer en el barri d'Aiora.

La Presidenta explica que abans es tirava una xarxa i es gaseaban les colomes el que, a més
de cruel, no era efectiu.

Ara s'ha licitat un concurs per a, en primer lloc, realitzar un estudi de localització de la
major concentració de colomes en la ciutat.

Després es posaran dispensadores de pinso en terrats d'edificis públics. Se'ls dispensa pinso
ecològic esterilizante que solament actua en les colomes, no en un altre tipus d'aus o animals.
S'instal·len unes càmeres per a veure com funciona.

Igualment, s'instal·len 9 colomars ecològics on caben més de 200 colomes i en els quals, a
més de cuidar-les, se'ls canvien els ous per uns altres de plàstic.

L'empresa adjudicatària del contracte té també com a obligació respondre a les trucades de
la ciutadania.

Es farà també una labor de difusió sobre la prohibició de donar de menjar a les colomes.

En aquest moment, el contracte està en la primera fase.

9.- REPRESENTANT AAVV CABANYAL-CANYAMELAR

Torna a formular la petició de modificar l'itinerari de la línia 81 de l'EMT ja que hi ha
molta gent gran en el Canyamelar que ha d'anar al Clínic i no tenen combinació fàcil de transport
públic.

10.- ASSOCIACIÓ CULTURAL EL CEDRO.
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Explica que hi ha moltes colomes a Aiora. Hi ha veïns que, en la porta del seu establiment
de menjars preparats, en la calle Explorador Andrés, tiren un paquet diari d'arròs. Els veïns van a
presentar un escrit amb signatures per a denunciar tal situació.

D'altra banda, diu que en Músic Ginés anaven a fer un pipican però s'ha paralitzat.

Finalment denuncia que en la terrassa de l'establiment Orxatería Dolz hi ha senyors fumant
al costat d'un parc infantil.

5 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
Precs i preguntes

El vocal del Grup Ciutadans, Marcos Serna Eslava, pregunta si hem vist que les parades de
l'EMT tenen tendal. Quantes parades hi ha sense sostre?

La vocal del Grup Popular, Carmen Heras, es refereix al tema dels excrements de gos.
Indica que en el pipican del carrer Carolina Álvarez no s'arrepleguen i hi ha un parc infantil.

Continua exposant que el carrer Higinio Noja està molt brut encara que passe
l'escombrariaire. En la porta de la seua casa han posat 2 contenidors de brossa que no s'han
netejat. Hi ha mosques que es colen per les finestres.

Pregunta si es fumiguen els arbres.

La Presidenta, en aquest punt, els emplaça a formular les preguntes en el torn reservat als
grups polítics municipals.

El veí del barri d’Albors explica que en el seu barri, per primera vegada en 10 anys, s'estan
agranant els carrers. Hi havia escocells buits i ara s'estan sembrant.

La vocal Carmen Heras diu que l'entorn d'Aben a l'Abbar està ple de porqueria i el veí del
barri d’Albors diu que sempre ha estat igual.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les 21 hores, redactant-se la
present acta que com a Secretària certifique i done fé.

LA PRESIDENTA                                                               LA SECRETÀRIA


